
 
                             

            

Foreningen for aktive hundeejere 

                        Bestyrelsesmøde lørdag d. 27/7 -24 kl. 14 Mosegårdsvej 20 Vordingborg 

Referat: 

1. Hvem er sekretær? 

Jette er ny sekretær 

2. Nyt fra formanden 

Mosegården er booket for det næste år. 

Der er muligvis planer om vindmøller og solceller i området. 

Der afventes pt. Invitation til kredsens septembermøde. 

3. Nyt fra kassereren 

Der er intet nyt, men det er lidt vanskeligt at overskue ændringer, så det foreslås, at kassereren knytter  

et par ord til  regnskabet, hvis der er væsentlige ændringer. 

4. Instruktørweekend 2024 i september (14.-15. september) 

Der er efterhånden styr på det hele. 

5. Evaluering - 40 års jubilæum 

a. Sommerfest 

Det var rigtig hyggeligt, godt fremmøde af ”den gamle garde”, men vi mangler stadig lidt nye 

ansigter. 

b. Åbent hus 

Igen en hyggelig dag, og det gav et par nye medlemmer, men skuffende at så få medlemmer var 

mødt frem.  

Der var nogle rigtig gode aktiviteter.  

6. Nose Workprøver d. 10-11/8 

Der er et dommerskift i åben klasse og lidt ændringer i tilmeldingerne, men en god deltagelse. Der er ved at 

være styr på det meste. Der kunne stadig godt bruges lidt flere hjælpere, men det er ved at være på plads. 

Områderne er godkendt af dommeren. 

7. Rally d. 8/9 

Der mangler hjælpere og der er stadig ikke ret mange tilmeldinger. Der forventes en dommer fra Jylland.  

I grove træk er der styr på det. 

8. Status på klubhus 

Intet nyt.  

Vi skal nu have sat i stand og ryddet op. Der skal sættes rullegardiner op, så vi kan blænde af til evt. 

undervisning. Der skal lærred op og tavle/opslagstavle op. Desuden kunne vi bruge nogle hylder eller en reol. 

Vi spørger hos medlemmerne om der er nogen, der har noget i overskud.  

Vi holder en arbejdsdag d. 22. september hvor vi forsøger at få bragt orden på det store lokale.  

9. Indkøb A 

Vi har fået 10.000 fra Nordeas fond, men A-bræt plus det manglende tunneller vil koste omkring 23. 000, så 

det undersøges om vi kan få tilskud fra andre fonde også. Vi ser på det igen ved næste møde.  

10. Medlemsarrangementer 

Der vil blive arrangeret mental miljøtræning på Nordgården d. 6. september for instruktørerne. Hvis der 

bliver ledige pladser, kan de evt. udbydes til medlemmer.  



Camilla vil gerne arranger en aften med Jannie Julin og desuden en aften med et emne hun selv har tænkt 

på. Det påpeges dog, at vi i klubben har et aktivitetsudvalg, som består ag Camilla og Jette og det ville være 

rart, hvis udvalget kunne komme i spil omkring disse arrangementer. 

11. Konkurrencer 2025 

Der indstilles til kredsens konkurrenceudvalg, at vi gerne vil afholde en C-B konkurrence d. 13. april og to 

rallykonkurrencer den 18. maj og den 7. september.  

Der er ikke aftalt nogen Nose Work konkurrencer på nuværende tidspunkt. Det forventes, at det kan bookes 

senere og at Nose Work konkurrencer ikke har deadline for tilmelding i august.  

12. næste møde 

a. Hvornår? 

Fredag d. 30. august 

b. Hvem har mad med? 

Henning har mad med 

c. Punkter til næste møde 

Arbejdsdag 

A-bræt og tunneller til agility 

Evaluering af NW-konkurrencen 

13. evt. 

Pia spørger om det er i orden at slette inaktive instruktører fra fritagelse for kontingent. Afgørelse udsættes 

til det bliver aktuelt. 

Pia træder ind i lydighedsudvalget, men med begrænsede opgaver.   

 

 

Venlig hilsen  

Jette 

 

 

 


